
 

 

Mødereferat Møde nr. 

Skolebestyrelse 4 -23/24 

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

30.01.24 Konference 1 v/ skolens kontor 19.00-21.00 

Deltagere 

Allan Aunsbjerg, Lasse Anthonsen, Meliha Ganibegovic, Søren Larsen, 

Thorbjørn Agerholm, Helene Christophersen, Afonso Da Rocha Henriques, 

Christa Dyrbjerg, Mette Kruse, Franz Sigl®        Afbud Sara Svan, Søren 

Greve, Maria Jacobsen, Lasse Andersen 

Bemærkninger 

 

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af referat 
Referat fremsendt elektronisk.       Godkendt 
 

2. Godkendelse af dagsorden.    Godkendt 

 

3. Drøftelse af skolens principper   

Vi fortsætter drøftelse og tager udgangspunkt af ”de hurtige”, 

som eksempelvis punkt 2.1-2.4 

 

p. 2.1 erstat synergi med sammenhæng samt skolen har egen SFO. 

Husk at ændre dato 

 

p.2.2 Slet alt efter SFO (fritidsorningen)  

Erstat til: Der prioriteres at undervisningsmidler er tidssvarende. 

Husk dato 

 

p.2.3 er lavet 

 

p.2.4 slet (I særlig tilfælde tages der hensyn til forældreønsker) 

erstat 2-sprogede med flere-sprogede elever  

Husk dato 

 
OBS på sideskift 

 

4. En præsentation af skolens indsatsområder (co-teaching, Det 

kommunale børne-ungesyn, distribueret ledelse) ved skolens 

ledelse 
Orientering af indsatsområderne. 

  

 

Aalykkeskolen 

 

Dato 21. februar 2024 

Udsendt af 

Mette Kruse 

 

Afbud til: 

Mette Kruse 

Direkte telefon 79 79 78 26 

E-mail metkr@kolding.dk 
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5. Kommende skolebestyrelsesvalg. Procedure for forårets pro-

ces. Hvem ønsker genvalg? 

På valg er: Meliha Ganibegovic, Sara Svan, Lasse Antonsen. Lasse ønsker genvalg. Re-
sten vender tilbage 

Orientering om proceduren ang. valget. Der opfordres til at forhøre sig blandt be-
kendte. 

 

 

6. Drøftelse af skolebestyrelsens fokusområder.  

Hvad er bestyrelsen optaget af? Hvad ønsker bestyrelsen, at 

Aalykkeskolen skal sætte fokus på? 

Kommunikation: Hvad sker der på skolen 

Skolen må gerne stille nogle krav og udmelde forventninger. Tættere s/h samarbejde. 
Forældres ejerskab til skolen. OBS på flere-sproget i kommunikationen. Trafikken om-
kring skolen. Bedre repræsentation fra alle årgange i bestyr..  

Forslag: skolegårdens indretning, sparring med andre skolebestyrelser. Gør opmærk-
som på at der er et nyt referat på nettet. 
 

Punktet kommer på igen næste gang. 

7. Arbejdet med undersøgelse af elevernes undervisningsmiljø 

(ved elevråd og Mette Kruse) 

Orientering om undersøgelsen. Der blev vist de 9 supplerende spørgsmål om undervis-
ningsmiljø. Der er en proces i gang i elevrådet, hvor der arbejdes med undersøgelsen. 
 

8. Elevråd 

ME: Det er lovligt at have mikrobølgeovn, så det skal tages op på afd. møde i udskolin-
gen og i elevrådet. Der er bekymringer omkring hygiejne. Elevrådet vil søge om midler 
til indkøb, ved en positiv tilkendegivelse. 

 

 

9. . Orientering 
a. Personale      

Der er pt indskrevet 58 børn til kommende 0. Der er kun plads til 48. så der er 
10 børn der får afslag. Der er fastlagte regler for hvilke børn, der kan blive 
indskrives. 
 
Der er ansat 2 nye lærer fra 1. feb 
Der er ansat 2 pæd. til pilotprojektet i SFO fra 1. feb. 
Der kommer mange nye elever til skolen. 
Der er så småt startet op på næste skoleårs planlægning. 
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    9. Evt. 
      Her kan intet besluttes. 
 

Skolebestyrelsen, vil gerne have en kalenderindkaldelse  

ØNSKES   Fra næste skoleår køres der med rullende dage mandag til torsdag 19 – 21 i 
den sidste uge af mdr. 

 


